

EKSTRAORDINÆRT MØDE I BESTYRELSEN

TID: **Tirsdag d. 20/10 2015 kl. 20:00**

STED: ABRAHAMSENS GAARD

DELTAGERE: Steen, Bente, Peter, Stig, KK, Merete, Jørgen, Ole (Bjarke og Pernille deltog ikke)

RERERENT: Ole

DAGSORDEN/ REFERAT	ACTION
<p>1.</p> <p>Der var ikke på forhånd udsendt dagsorden, idet hovedformålet med mødet var at udstyre deltagerne på klubledermødet mandag d. 2/11 med mandat til at meddele klubbens indstilling til anskaffelse af nyt tidtagningsudstyr til kredsens trailer, herunder finansieringen. Ole og KK deltager i mødet d. 2/11</p> <hr/> <p>Der blev gjort rede for diverse spørgsmål omkring Emit og SportIdent.</p> <p>Den væsentlige fordel ved Emit er, at backupkortet umiddelbart viser, at man har haft brikken i posten.</p> <p>Ved SportIdent skal bruge stiftklemme, hvis posten er defekt. I nogle tilfælde, kan man aflæse selve posten for at se, om en deltager har været ved denne post.</p> <p>SportIdent har nogle væsentlige fortrin:</p> <p>Bedre holdbarhed og garanti. Mulighed for udskiftning af batteri og datering af postenheder. Brikken er lettere at løbe med og håndtere ved posterne. Dette er ekstra vigtigt for MTB. Poster er lettere at fastgøre ved sprintorientering. Systemet er langt mere udbredt internationalt.</p> <hr/> <p><b>Konklusionen</b> er, at vi går ind for omlægning af Sydkredsudstyret til SportIdent. Vi vil gerne være med i en finansiering omkring de 10.000 kr for vores andel, hvor klubberne bidrager i forhold til antal aktive medlemmer.</p> <p>Vi ønsker en forklaring på det, der i materialet sendt fra Sydkredsen står omkring evt. mulighed for tilbagebetaling.</p>	
<p>2.</p> <p>Mærkning af poster til træningsløb i statsskove</p> <hr/> <p>Hvilket geografisk område dækker aftale mellem Bent og Gert fra Naturstyrelsen?</p> <p>Ansvar for poster - skærme og emit Hvem er det? Er det klubhusudvalget? Klubhusudvalget aftaler ansvarsområder med Poul Erik. Trykning af egnede labels til postenheder og refleksrør. Det haster a.h.t. kommende løb. KK sørger for det.</p>	<p>KK</p>

<p>3. Korttegning til DM Mellem 2018</p> <hr/> <p>DM mellem 2018 i Højgaard Plantage. Udvakget anbefaler ekstern korttegner. ca.kr 8000/kvadratkilometer af Litauen. gæt på 30.000 kr. Tilskud fra kommunen - snab fik 10000 til Munkebjerg. Bestyrelsen bakker op om dette, men vi vil gerne have et endeligt budget. Bente meddeler det videre til Sydkredsen.</p> <p>Vi har DM sprint i Billund i 2019.</p>	<p>Stig</p> <p>Bente</p>
<p>4. Opbevaring af klubbens materiel</p> <hr/> <p>Det klubmateriel, der var opbevaret hos Poul Erik er p.t. på Snedkergården i Jelling Musikfestivals lokaliteter. I forbindelse med flytning er det materiel, der var ubrugeligt kasseret. Resten fylder 20 kvm meget tæt pakket. Vi er gjort opmærksom på, at såfremt Jelling Musikfestival, når festivalen nærmer sig får brug for pladsen eller materiellet er i vejen, må være klar til straks at flytte.</p> <p>Klubhusudvalget har arbejdet med en permanent løsning og praktisk løsning for al klubbens materiel. Klubhusudvalget mener at løsningen er at samle al klubbens materiel et sted, på Abrahamsens Gård. Klubhusudvalget har vurderet de eksisterende rammer og finder at den permanente, praktisk og langsigtede løsning er, at vi bygger et nyt materialehus. Klubhusudvalget har været i Silkeborg og set på deres nye materialehus og har efterfølgende med bistand af pens. Arkitekt Kurt Vig Jensen, Give udarbejdet skitsemateriale/tegninger, som vil kunne anvendes dels til ansøgning om myndighedsgodkendelse, indhentelse af tilbud og ansøgning om tilskud fra fonde..</p> <p><u>Klubhusudvalget indstiller til bestyrelsen</u>, at udvalget arbejder videre med de skitserede tanker om etablering af materialehus. Rammer: ca. 7*10 m, loftshøjde 2,7 m ved gitterspær. Løsningen kan også blive stålspær. Tagbeklædning: Stålblader som vi har på de andre huse. Cementgulv, port og dør i siden. Sider og gavle beklædes med træ. <u>Bestyrelsen godkendte at klubhusudvalget arbejder videre med planerne.</u> <u>Prisramme: Maks. 250.000. Der skal søges tilskud og målet skal være, at der eksternt hentes 100.000 kr</u></p> <p><u>Klubhusudvalget indhenter tilbud og udarbejder konkret budget til forelæggelse for bestyrelsen.</u> <u>Jelling Musikfestival søges allerede i år.</u></p>	<p>KK</p>
<p>5 Diverse: Klubmestre 2015: Ida er IKKE klubmester – hun løb med skygge. Pernille er IKKE klubmester – løb ikke den rigtige klasse Asger ER klubmester – løb UDEN skygge.</p> <p>Der er nu uddelt 8.000 foldere fra Kongernes Jelling/OK Gorm, og der bestilles yderligere 5.000.</p> <hr/> <p>IOF advisor: Det kunne måske være noget for Claus Lyngby?</p>	<p>Ole</p>
<p>Evt.</p> <hr/> <p>Bent: Det ser meget lovende ud med skovaftaler til DM Mellem 2018</p> <hr/> <p>Næste møde : Der er bestyrelsesmøde onsdag d. 25/11</p>	